
Schriftelijke vragen van de fractie VVD Den Helder over evenementen in relatie tot het huidige 

stikstofbeleid  

 

Afgelopen maandag stond op de voorpagina van de Helderse Courant een artikel over het niet 

doorgaan van Julianadorp Power Festival. In het artikel staat dat het niet doorgaan van het 

evenement zou zijn te wijten aan het aantal bezoekers (“Alleen al vanwege de 1500 bezoekers zaten 

we dik in het rood”, zegt penningmeester Jan Romar. „Dat betekent dat alle grote evenementen, 

waar veel meer bezoekers op afkomen, dus niet door kunnen gaan”.) 

 

Bij navraag bij het bestuur van het Power Festival is gebleken dat dit onjuist is. Niet vanwege het 

aantal bezoekers werden de stikstofnormen overschreden, maar door de verwachte 1500 

bewegingen van de deelnemende sleepwagens, tractoren en shovels. Dat neemt niet weg dat het 

niet doorgaan van een evenement als dit vanwege stikfstofregels wel degelijk reden geeft voor 

zorgen voor toekomstige evenementen in onze gemeente. Naar aanleiding hiervan heeft de fractie 

VVD Den Helder de volgende vragen voor het college. 

 

 

1. In hoeverre heeft de provincie de gemeente Den Helder “op de vingers getikt”? Wat heeft de 

provincie de gemeente precies laten weten en wanneer? Wat is er precies veranderd als het 

gaat om vergunningaanvragen in relatie tot het huidige stikstofbeleid? 

 

2. In hoeverre is de provincie betrokken bij de vergunningverlening voor evenementen in onze 

gemeente? Wie is bevoegd gezag als het gaat om het toetsen of een vergunningaanvraag 

voldoet aan het stikstofbeleid? 

 

3. Hoe kunnen organisatoren van evenementen weten welke regels op hen van toepassing zijn als 

het gaat om stikstof?  

 

4. Over de AERIUS-rekentool 

Voor welke vergunningaanvragen is het gebruik van de AERIUS rekentool verplicht?  In hoeverre 

zijn evenementenorganisaties in staat om een rekentool als AERIUS zelf adequaat in te vullen? 

En indien er bepaalde expertise moet worden ingehuurd, wat zijn daarvan dan de kosten en wie 

moet die dragen? Welke andere onderzoeken in relatie tot stikstofuitstoot of -depositie 

(behalve het gebruik van AERIUS) moeten evenementenorganisaties uitvoeren om een 

vergunning te kunnen krijgen? 

 

5. In hoeverre zijn er – behalve het Power Festival – nog andere evenementen in onze gemeente 

die negatieve gevolgen zullen gaan ondervinden van de huidige (aangescherpte) regelgeving 

inzake stikstof? In hoeverre wil of kan het college de evenementenorganisaties hierin 

ondersteunen? In hoeverre zijn ontheffingen mogelijk? 

 

6. In hoeverre speelt het aantal bezoekers een rol voor de vraag of een evenement kan voldoen 

aan de regels inzake stikstof? En bewegingen van voertuigen gedurende en in de opbouw en 

afbouw van het evenement? Kan dat gevolgen hebben voor een evenement als Sail en de 

Marinedagen? 
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